
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 435 

 

На 19 октомври 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил, Войнов, Росица Матева, Димитър 

Димитров,  Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева, Елка 

Стоянова, Севинч Солакова, Любомир Георгиев, Гергана 

Стоянова и Цветозар Томов 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

Докладват: Димитър Димитров, Росица Матева, 

Гергана Стоянова, Красимир Ципов, Елка Стоянова, 

Цветанка Георгиева, Любомир Георгиев и Цветозар 

Томов 

3. Проекти на решения относно състави на общински 

избирателни комисии. 

Докладват: Силвия Стойчева и Цветозар Томов 

4. Проект на решение за регистрация на социологически 

агенции за участие в изборите за общински съветници и кметове на 

29 октомври 2023 г. 

Докладва: Цветанка Георгиева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева.  
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Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата, имаме кворум. Останалите колеги ще се 

присъединят към заседанието. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Стойчева, госпожа Ганчева, госпожа Елка Стоянова, госпожа 

Солакова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици господин 

Димитров, госпожа Матева, госпожа Гергана Стоянова, господин 

Ципов, госпожа Елка Стоянова, госпожа Георгиева и господин 

Георгиев. 

Засега това е проектът на дневен ред. 

Имате ли предложения по неговото допълване? 

Господин Георгиев? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В „Административни преписки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Допълвам Ви. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: И аз. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа 

Стоянова – също в точка едно. 

По дневния ред има ли предложения? 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Госпожо председател, моля да 

включим нова точка в дневния ред: „Промяна в състава на общински 

избирателни комисии“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам да е 

точка три – „Проекти на решения относно състави на общински 

избирателни комисии“. 
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Други предложения? Засега няма. 

Моля да гласуваме дневния ред  с направените допълнения. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка първа:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Уважаеми колеги, постъпило е писмо от Министерството на 

електронното управление с вх. № МИ-04-50 от 18 октомври 2023 г. 

В него се твърди, че след като са направили преглед на 

предоставените с приемо-предавателен протокол от 16 октомври 

2023 г. информационни активи, са установили липси, които са 

изброили в шест точки, и молят да им ги предоставим. 

Освен това очакват решение от Централната избирателна 

комисия  за условията и реда за довереното изграждане. 

Тук искам да обърна внимание, че на 16 октомври 2023 г. ние 

сме предали на Министерството на електронното управление 

всичко, което са поискали с тяхно писмо с вх. № МИ-04-39 от 

9 октомври 2023 г. Така че не може да се твърди за установени 

липси, тъй като сме предали всичко, което са искали с тяхното  

писмо. 

Тъй като от новопоисканите активи ние можем да им 

предоставим акумулаторни батерии и специализирана хартия, 

предлагам да вземем решение да вземем от склада на „ЕнЕрДжи 

Сорс“ 8 броя акумулаторни батерии, като приемо-предавателният 

протокол да бъде подписан от Р…… П…….., и шест от тях да бъдат 

предадени на Министерството на електронното управление, а също 

така да предадем на МЕУ два броя ролки специализирана хартия, 

която ни е предоставена от Печатницата на БНБ. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Аз ви предлагам, докато съберем информационните активи, 

които ще предоставим на МЕУ във връзка с писмото им за 

допълнително изискани активи, да изпратим и едно писмо до 

Печатницата на БНБ да ни предоставят специализирана хартия, 

монтирана на шпула, необходима за извършване на дейностите, 

предвидени в методиката за удостоверяване на съответствието. В 

рамките на днешния ден да ни я предоставят. 

Колеги, има ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване на писмото до „Сиела Норма“, 

така както е представено от господин Войнов, и до Печатницата на 

БНБ – да изискаме две ролки специализирана хартия. 

Извинявайте, колеги, грешката е моя, подлагам на гласуване 

предложението, което направи колегата Войнов за батериите – да 

бъдат взети и шест от тях да се предадат. И писмото до Печатницата 

на БНБ. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Сега предлагам да изпратим  писмо на 

„Сиела Норма“, с което да поискаме до 14 часа да ни предоставят 

останалите искани информационни активи, и отделно писмо до 

Министерството на електронното управление, с което да ги поканим 

в 14,30 часа да им предадем новопоисканите активи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по двете 

писма – до „Сиела Норма“ и до Министерството на електронното 

управление, имате ли предложения, изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване по двата проекта. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 
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Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Още един спешен доклад. Във връзка с 

машините с инсталирана демо версия, предлагам да изпратим  писмо 

до Главна дирекция „Жандармерия“ с указание да допуснат 

изнасянето на 198 броя машини за гласуване с инсталирана демо 

версия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз ви 

предлагам да гласуваме това  писмо и към него ще приложим 

списъка с номерата на машините с демо версия,  който в спешен 

порядък очакваме да ни предоставят от „Сиела Норма“, тъй като е 

изискан от Централната избирателна комисия в предходните дни. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Би трябвало да изпратим спешно  

писмо до „Сиела Норма“ с уточнение, че сме поискали и все още не 

ни е предоставен този списък с номерата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: По това 

предложение има ли изказвания? 

Господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Аз съм съгласен, но някой друг да го 

напише, защото ми дойдоха много. По сто писма на ден пиша! 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, сега 

подлагам на гласуване писмото до „Сиела Норма“ по предложение 

на госпожа Солакова и писмото до Жандармерията, което предложи 

господин Войнов. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте, в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Ще помоля само за две по-спешни 

преписки. 
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Колеги, във връзка с искане от община Асеновград и община 

Братя Даскалови, за Братя Даскалови – за бюлетините за общински 

съветници и за кмет на община с оглед посочения брой на 

подадените и приети заявления за гласуване по настоящ адрес, както 

и кметства в община Асеновград, генерирани са номерата на 

бюлетините, допълнителният тираж. С вх. №  МИ-26-58-26 от 

19 октомври 2023 г. сме получили тази номерация. 

Предлагам да изпратим заявка до Печатницата на БНБ с 

копие до министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги,  писмо  до Печатницата на 

БНБ. Получили сме писмо-уведомление от ОИК – Хаджидимово, за 

промяна в списъка на упълномощените лица за получаване на 

хартиените бюлетини. 

Предлагам ви да изпратим данните на новоупълномощените 

лица. Проектът на  писмо е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, връщам отново на доклад 

преписка с вх. № ЦИК-06-18/20 от 17 октомври 2023 г. относно 

получени в Централната избирателна комисия обучително видео, 
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предназначено за членовете на секционните избирателни комисии, и 

обучително видео, предназначено за избирателите. 

Предлагам да изпратим отговор до изпълнителния директор 

на „Сиела Норма“, с което го информираме, че одобряваме 

съдържанието на обучителното видео, предназначено за членовете 

на секционните избирателни комисии. Не одобряваме съдържанието 

на обучителното видео, предназначено за избирателите. 

Очакваме да бъде представено ново видео, като се използва 

съдържанието на одобреното обучително видео, предназначено за 

членовете на секционните избирателни комисии, в частта, 

включваща обяснението на действията на избирателя от 

получаването на картата за гласуване до предаването ѝ на член на 

СИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения и изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с току-що 

одобреното съдържание на писмото, предлагам да качим на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия 

одобреното обучително видео за членове на секционните 

избирателни комисии за работа с машини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения в тази връзка? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте, в точка първа. 



8 
 

РОСИЦА МАТЕВА:  Колеги, докладвам ви писмо вх. № 

ЦИК-06-18/27 от 19 октомври 2023 г. от „Сиела Норма“, с което във 

връзка със сключени договори № 28 и 29 от 16 октомври 2023 г. и 

необходимостта да се извърши параметризация за изборите на 

29 октомври 2023 г. и в допълнение към писмо, не знам кое е това  

писмо, относно необходимите данни за параметризация и 

по-конкретно кандидатските листи, от „Сиела Норма“ молят да им 

изпратим кандидатските листи в следния формат, както в 

приложените файлове, файлове не виждам приложени, за всички 

региони. Така ще им се даде възможност да извършат необходимата 

параметризация на всички машини за гласуване за първия и 

евентуално за втория тур. 

Колеги, ако в моята папка има някакви приложени файлове, 

ще върна на деловодството, за да бъде извършена проверка дали към 

писмото, което е пристигнало и което докладвах току-що, има 

приложени файлове. Тъй като, както казах, нищо не е отпечатано и 

няма данни да е публикувано във вътрешната мрежа, да има 

приложени файлове. Засега за запознаване. 

Следващият ми доклад е писмо вх. № МИ-15-863 от 

18 октомври 2023 г. от председателя на Общинската избирателна 

комисия  – Гурково. 

С писмо изх. № от 13 октомври 2023 г., отново подписано 

само от председателя, ни уведомяват, че е заличен кандидат от 

кандидатската листа за общински съветници с Решение № 87 от 

3 октомври 2023 г., което е своевременно отразено и в публичния 

регистър на кандидатските листи  на страницата на ОИК – Гурково. 

Молят да бъдат дадени указания на „Информационно 

обслужване“ за заличаване на горепосочения кандидат. 

Всъщност в писмото, което е част от електронното  писмо, се 

съдържат данни, че с техни решения № 74, 75 и 76 от 28 септември 

2023 г. са назначени секционни избирателни комисии с посочени 

номера, три секционни избирателни комисии, с 6-членен състав. 

Това е възможно съгласно решението и утвърдените Методически 

указания на Централната избирателна комисия, но като са въведени 
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в системата, системата им дава несъответствие, тъй като не са 

съответно 5, 7 или 9-членни. 

Преди доста време разговарях с представители на 

„Информационно обслужване“ да бъде коригирано това 

несъответствие, тъй като е възможно да бъдат назначени 6-членни 

състави на секционни избирателни комисии, но ще проверя и ще ви 

докладвам допълнително какво се е случило по въпроса, както и 

дали е необходимо да изпращаме информация за заличаване на 

кандидата в Общинската избирателна комисия – Гурково, който е 

заличен на 3 октомври 2023 г.  

След като заличаването е отразено на страницата на 

Общинската избирателна комисия – Гурково, това означава, че и в 

системата на „Информационно обслужване“ е заличен, но ще 

извърша проверка и ще ви информирам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, имате ли готовност в „Административни преписки“? 

Заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, дошло е едно  писмо, с 

което господин С…….. ни информира, че в сряда има готовност да 

се направи демонстрацията на софтуерните системи за обработка на 

резултатите. 

И аз съм написал отговор, че ще се състои в сградата на ЦИК. 

Не съм отбелязал, сега вече съм съгласувал, 10,30 часа. Само залата 

евентуално трябва да посочим. Това, което попита И……, е дали ще 

присъстват медии и партии. Това ние трябва да го определим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, ние трябва да кажем на „Информационно обслужване“ в 

колко часа ЦИК определя да се направи демонстрацията, а 

организацията е ангажимент на Централната избирателна комисия. 

Когато решим кои ще бъдат допуснати за присъствие, ще 

информираме изпълнителя по договора за компютърната обработка. 

Така че предложението за дата и час е 25 октомври 2023 г., 

10,00 часа. 

РОСИЦА МАТЕВА: 10,30 часа. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: 10,00 или 10,30 

часа? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 10,30. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: 10,30. Добре. 

Колеги, има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване, за да уведомим „Информационно 

обслужване“. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, дошло е едно  писмо, с 

което някаква неправителствена организация иска да наблюдава 

изборите. Отговорът е до господин Т….. Б…,  който представлява 

тази организация: да се обърнат към Министерството на външните 

работи, което извършва регистрация на такива международни 

наблюдатели. 

Това е за сведение. Евентуално трябва да гласуваме текста на 

писмото. 

Предлагам, колеги, писмото да бъде препратено на 

Министерството на външните работи с копие до подателя, чийто 

адрес имаме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № 04-01-10 ни се изпраща от 

Министерството на външните работи доклад от 27-ата среща на 
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Европейската мрежа за изборно сътрудничество. За сведение го 

докладвам. 

И с вх. № ЦИК-04-01-11 също от Министерството на 

външните работи е препратена покана за участие в семинар на Дич, 

посветен на избори. Тъй като е преминал срокът за регистрация, ни 

се предлага да участваме онлайн. За сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте, в точка едно. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с предходния ми 

доклад – писмото от Общинската избирателна комисия – Гурково, 

извърших проверка. Действително с Решение № 87-МИ от 

3 октомври 2023 г. е заличена регистрацията на кандидата за 

общински съветник М….. М…… А……….  

Освен че решението е публикувано на страницата на 

общинската избирателна комисия, не са предприети действия по 

заличаването на лицето в системата cik.is-bg.net, респективно в 

кандидатските листи, които са публикувани на страницата на 

общинската избирателна комисия и на Централната избирателна 

комисия, той фигурира.  

Така че ви предлагам да гласуваме  писмо, с което да укажем 

на „Информационно обслужване“ да бъде отразена корекцията в 

системата, респективно на страницата на ЦИК и на ОИК въз основа 

на решението, прието от общинската избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, имате ли други доклади в 

„Административни преписки“? 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, във връзка с наше писмо  

изх. № по жалба от упълномощени представители на всички 

политически партии за това, че на ОИК – Пирдоп, не са осигурени 

необходимите условия на работа, ви докладвам в момента постъпило  

писмо вх. № МИ-06-491 от 18 октомври 2023 г. 

Към момента ви го докладвам за запознаване, то е от 

временно изпълняващия длъжността кмет на община Пирдоп. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Елка 

Стоянова, в „Административни преписки“? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Не са спешни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В „Административни преписки“. 

Най-напред предлагам един проект на писмо по доклад от вчера. 

Припомням, имахме получено  писмо по електронната поща във 

връзка с участието на наблюдатели. 

Проектът на отговор е с № 8003. Предлагам на комисията да 

погледне проекта в папката с моите инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Аз имам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Предлагам да се сложи и едно условие до 

12-класничката: „Ако имате 18 години към датата на изборния ден“, 

и така нататък. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Дали да не добавим, че в регистъра 

на регистрираните наблюдатели на страницата на ЦИК може да се 

запознае със списъка на сдруженията, които до този момент са 

регистрирали наблюдатели в изборите на 29 октомври 2023 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 
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Моля, режим на гласуване на предложението за отговор с 

направените допълнения. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, имате ли други доклади? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: За сведение докладвам  писмо с вх. 

№ МИ-22-137, което съдържа молба от госпожа Н……. П……. Тя 

вече веднъж, преди известно време, беше писала до Централната 

избирателна комисия във връзка с нейния настоящ и постоянен 

адрес. 

Сега има ново  писмо. Тъй като е адресирано и до областния 

управител на град Ловеч и е във връзка с произнасяне както на 

областния управител, така и на кмета на съответната община, 

предлагам това  писмо да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Гергана 

Стоянова, в „Административни преписки“. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

запитване, получено по имейл с вх. № МИ-15-854 от 18 октомври 

2023 г. от председателя на Общинската избирателна комисия – 

Стрелча. 

Въпросът, поставен в запитването, вече е дискутиран. 

Централната избирателна комисия е изпращала и писма, следва да е 

разяснен. Предлагам ви той да остане само за сведение. 

Докладвам ви постъпила по имейла молба от председателя на 

Общинската избирателна комисия – Етрополе. Изпратено е от имейл 

адреса на общинската избирателна комисия с молба, тъй като е 

загубила удостоверението си като председател на общинската 

избирателна комисия, да ѝ бъде издаден дубликат на 

удостоверението. 

Предлагам с протоколно решение да гласуваме да бъде 

анулирано издаденото удостоверение на председателя на общинска 
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избирателна комисия  – Етрополе, поради причина, че същото е 

изгубено, и да бъде издаден дубликат на удостоверението, който да 

бъде предоставен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване 

на залата. 

(Прекъсване.) 

 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Продължаваме с доклади в точка първа. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Много благодаря. 

Колеги, оказа се, че към писмото на „Сиела Норма“, което ви 

докладвах в предишната част на заседанието, все пак има изпратени 

приложения, които вече са качени във вътрешната мрежа в папката с 

моите инициали. Едното е кандидатски листи, другото е секции с 

машинно гласуване. 

И ви предлагам да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ с приложени тези два файла в Excel формат по начина, 

по който са данните, да бъдат попълнени и да ни бъдат върнати на 

два технически носителя до 14 часа на 20 октомври 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 



15 
 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

 

Продължаваме с точка трета: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО СЪСТАВИ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия с вх. №  МИ-15-643 от 4 октомври 2023 г. от Общинската 

избирателна комисия – Велинград, е получена преписка относно 

неуважителни отсъствия на член на Общинската избирателна 

комисия – Велинград. 

От изложеното в писмото, както и от публикуваните 

протоколи от заседанията на комисията е видно, че назначената с 

Решение № 2213-МИ от 4 септември 2023 г. на ЦИК за член на 

общинската избирателна комисия Р…… И……… М………. е 

присъствала на дежурство и заседание на комисията на 9 септември 

2023 г. и е отсъствала от пет поредни заседания, проведени на 11, 12, 

13, 15 и 17 септември 2023 г., без да е представила удостоверяващ 

документ за отсъствията, а за времето от 18 септември до 

14 октомври 2023 г. е подала заявление за временното ѝ 

освобождаване като член на Общинската избирателна комисия – 

Велинград, за което Централната избирателна комисия е приела 

решение № 2458-МИ от 18 септември 2023 г. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 6 във 

връзка с чл. 51, ал. 2, т. 6 от Изборния кодекс предлагам 

Централната избирателна комисия  да приеме решение, с което 

освобождава като член на Общинската избирателна комисия – 

Велинград, област Пазарджик, Р…… И………. М………….., с 

посочено в проекта на решение ЕГН, и анулира издаденото ѝ 

удостоверение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2713-МИ. 

Имате ли друг доклад? А, писмото. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Във връзка с току-що приетото 

решение моля да гласуваме писмо до представляващия Партия 

„Възраждане“, с което да го уведомим за приетото решение и да 

укажем в най-кратък срок да бъде направено предложение за 

попълване на състава на Общинската избирателна комисия – 

Велинград, като се посочи кандидат за член. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, имате ли готовност по точка трета? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Да. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ:  Благодаря. 

Колеги, във вътрешната мрежа е качен проект на решение с 

проектен № 2945-МИ. Той е за промяна в ОИК – Минерални бани, и 

е във връзка с писмо № МИ-15-708/1 от 12 октомври 2023 г. на 

Общинската избирателна комисия – Минерални бани, което съдържа 

искане да разгледаме случая с множество отсъствия на заместник-

председателя на ОИК Н………. К………. А………..  от заседанията 

на Общинската избирателна комисия – Минерални бани. 
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Приложен в мотивната част на проекта на решение е 

списъкът на отсъствията. 

Бяха поискани обяснения от господин А………. за тези 

отсъствия. С изключение на отсъствието на 3 октомври 2023 г. от 

тези общо осем заседания на комисията, при останалите няма 

уважителни причини. 

Предвид това и на основание чл. 57, ал. 1, т. 6 и във връзка с 

чл. 51, ал. 2, т. 6 от Изборния кодекс, предлагам да вземем решение, 

с което да освободим като заместник-председател на Общинската 

избирателна комисия – Минерални бани, господин Н…….. К……….. 

А………... 

Извинявам се, така по-добре ли е? Опитвам се да говоря 

по-високо, учат ме на това от малък, но доста неуспешно. Ще гледам 

да се приближа до микрофона, така че да го компенсирам. 

Предлагам да гласуваме това решение. Във вътрешната 

мрежа са приложени също документите от преписката. 

Извън това ще предложа, но може би първо да гласуваме, да 

изпратим и писмо до политическата коалиция, която следва да 

излъчи друг кандидат. 

Но първо предлагам на вниманието ви този проект. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на решение има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2714-МИ. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Мога ли да продължа? 

Колеги, предвид току-що взетото решение предлагам да 

изпратим и писмо до Коалиция „БСП за България“. Също има 

проект на писмо, качен с проектен № 8026, с което да ги уведомим, 

че предсрочно прекратяваме пълномощията на господин А……….. и 
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да помолим в най-кратък срок да се направи предложение за 

попълване на състава на Общинската избирателна комисия – 

Минерални бани. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Кой има готовност с проект на решение? 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Колеги, предлагам да видите проект на решение с проектен 

№ 2946-МИ. Той е относно разпространяване на резултати от 

предполагаеми, така е писал човекът, изпратил сигнала, 

социологически проучвания. 

В Централната избирателна комисия с вх. №  МИ-15-816 от 

16 октомври 2023 г. е постъпил сигнал до Общинската избирателна 

комисия – Варна, от Н………. С……….. – областен координатор на 

Партия „Продължаваме промяната“. Той ни е препратен от ОИК – 

Варна, по компетентност до ЦИК. 

В сигнала се твърди, че се разпространяват данни от 

социологическо проучване на Агенция „Алфа маркетинг“ в 

нарушение на чл. 205 от Изборния кодекс и че тези данни се 

използват в предизборната кампания на Партия „Възраждане“.  

Твърди се също, че в предмета на дейност на дружество 

„Алфа маркетинг“ ЕООД не влиза провеждането на социологически 

проучвания. Приложен е и снимков материал. 

Извършената служебна проверка установи, че действително 

данни от предполагаемо изследване на тази агенция се използват в 
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предизборната кампания на Партия „Възраждане“ в социалните 

мрежи, но не бяха установени медийни публикации или други 

агитационни материали, в които да се използват посочените данни. 

А съгласно § 1, т. 15 от Допълнителните разпоредби на 

Изборния кодекс социалните мрежи и личните блогове не са медии и 

са извън регулацията на предизборната кампания, осъществявана от 

ОИК и ЦИК. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 26 във 

връзка с чл. 88, ал. 1 от Изборния кодекс предлагам да вземем 

решение, с което да оставим без разглеждане този сигнал. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Предлагам да спазим практиката на 

Централната избирателна комисия, тъй като става въпрос за  

фейсбук – да оставим с протоколно решение сигнала без 

разглеждане. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Аз съм склонен да приема това. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по това 

предложение моля за вашето становище. 

Подлагам на гласуване с протоколно решение да оставим без 

разглеждане подадения сигнал. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка има ли други готови проекти на 

решения? 

Господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моята папка има 

проектен № 8011 – Инвестор.бг. 

С вх. № МИ-20-53 от 17 октомври 2023 г. е постъпило 

уведомление от СЕМ, че телевизия „БЪЛГАРИЯ ОН ЕР“ на 
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доставчика Инвестор.бг е излъчила интервю с кандидат за кмет на 

София, въпреки че е обозначила интервюто като платено 

съдържание и има сключен договор с политическата партия, която е 

издигнала кандидата, е пропуснала да обозначи интервюто със 

задължителен надпис „Купуването и продаването на гласове е 

престъпление.“ 

Написал съм предупредително  писмо до госпожа М…….., 

която е генерален директор на „БЪЛГАРИЯ ОН ЕР“, само че не 

виждам тук електронния адрес, извинявам се, ще го добавя. 

Погледнете  писмото.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в „Жалби и сигнали“? 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, докладвам ви писмо вх. № МИ-08-100 от 

18 октомври 2023 г., с което ни се изпраща по електронната поща 

съобщение от Административния съд – Стара Загора. 

Със съобщенията ни се връчва Определение № 681 от 

18 октомври 2023 г. по адм.д. № 637 от тази година. Образувано е по 

жалба на Д………. М………. К…………., с посочено ЕГН, като 

упълномощен представител на Политическа партия „Възраждане“ 

против Решение № 2650-МИ от 12 октомври 2023 г. на Централната 

избирателна комисия. 

С Решение № 2650-МИ от 12 октомври 2023 г. ЦИК е 

отхвърлила жалбите на „Продължаваме промяната“ и „Възраждане“, 

подадени чрез упълномощени представители,   срещу Решение № 

124-МИ на Общинската избирателна комисия – Стара Загора. 
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Тъй като е обжалван неправилният акт – обжалвано е 

решението на ЦИК, вместо, така както изисква Изборния кодекс и 

АПК, да бъде обжалвано първо издаденото Решение № 124, 

определението на съда е, че оставя без разглеждане жалбата 

подадена от Д……….. М………… като недопустима и прекратява 

производството по делото. Така че ви го докладвам за сведение. 

Докладвам ви съобщение от Административния съд – София 

град, вх. № МИ-08-73/1 от 19 октомври 2023 г., с което ни се 

изпращат преписи от частна жалба с вх. № 3602. То е една частна 

жалба и разпореждане на съда от 18 октомври 2023 г. – да се изпрати 

препис от частна жалба с посочен вх. №, депозирана от Е….. 

Б……….. К….. срещу Определение № 8477 от 5 октомври 2023 г., 

постановено по адм. д. № 9485 от 2023 г. за становище в срок от 

24 часа от уведомяването. 

Колеги, мисля, че докладвах подобно съобщение, но тъй като 

от деловодството не са го свързали и са ми разпечатали самата 

жалба на Б….. К……, по която има произнасяне на 

Административния съд – София град, моите спомени са, че 

докладвах частната жалба и предложих да не изразяваме становище, 

което поддържам и сега. 

Ако няма други предложения, ви докладвам обявление от 

Административния съд – Перник, по адм. д. № 351 от 2023 г., с 

което ни се връчва Определение № 488 от 13 октомври 2023 г. на 

Административния съд – Перник, по адм. д. № 351 от тази година. 

Делото е образувано по жалба на Коалиция „Левицата“ и на Е…… 

Т………… – кандидат за кмет на кметство Църква, община Перник, 

срещу Решение № 2619-МИ от 9 октомври 2023 г. на ЦИК. 

Както е практиката и както изисква Изборният кодекс и АПК, 

жалбата е оставена без разглеждане и производството по делото е 

прекратено, тъй като на обжалване подлежи първоинстанционният 

акт. 

Към момента това са докладите ми в тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, готовност с 

доклад в тази точка? 
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Да, заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпил в 

Централната избирателна комисия сигнал вх. № МИ-10-193 от 

18 октомври 2023 г. от господин И… К……….. 

Моля да се запознаете със съдържанието на сигнала, тъй като 

не съм сигурна дали в много коректен вид ще мога да го 

интерпретирам. Според мен в изложението са смесени различни 

твърдения и има някакво объркване. Трудно ми е да изясня точно за 

какво ни сигнализира господинът, но по така изложеното аз 

възприемам, че сигналът е свързан с действията по адресно 

регистриране на лица в кметства в община Септември. Тъй като това 

са действия, които са от компетентността на кмета и общинската 

администрация, мисля, че твърденията в сигнала са насочени именно 

към тях. 

Същият е адресиран и до други институции, включително до 

областния управител на област Пазарджик и Главна дирекция 

„Гражданска регистрация“. Предлагам този сигнал да остане за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

друго предложение? Няма. 

Имате ли друг доклад? 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-22-360. 

Това е писмо от господин А….. В……... Той го е адресирал с титул 

„жалба-сигнално писмо“. Господин Вальов живее в село Момина 

клисура, община Белово, област Пазарджик и ни моли за съдействие, 

тъй като е подал заявление за гласуване с подвижна избирателна 

кутия до кметството на Момина клисура. Представил е към 

заявлението си и копие на решение на ТЕЛК, което да удостовери 

здравословното му състояние, но по телефона е получил обаждане 

от общинската администрация и са му казали, че заявлението му е 

отхвърлено, като не са посочили мотиви за това. 

В тази връзка ви предлагам да бъде изпратено  писмо до 

кмета на община Белово, проектът е с № 8032, с което във връзка с 
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получения сигнал, в който се твърди, че неправомерно е отказано 

включването му в избирателен списък за гласуване с подвижна 

избирателна кутия, ги молим да извършат проверка по случая и да 

уведомят Централната избирателна комисия за резултата от същата. 

Моля да погледнете писмото – № 8032. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

погледнете проекта. Ако има изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. 

Вторият ми доклад в тази точка е по преписка с вх. № МИ-22-

353. Това е едно писмо, титулувано жалба, от господин П…… 

Г……., който моли да бъде извършена проверка в село Михайлово, 

община Хайредин, област Враца. Между другото това лице е 

регистрирано като кандидат за кмет на кметство Михайлово. 

В писмото се твърди, че в село Михайлово са налице 

изключително висок брой регистрации по настоящ адрес, като се 

твърди, че част от тези регистрации са на места, на които дори няма 

сгради, няма жилища. 

В тази връзка и тъй като териториалната и материалната 

компетентност по отношение на проверката на тези обстоятелства е 

в прерогативите на областния управител на област Враца, предлагам  

проект на писмо с № 8033 да бъде изпратено до областния управител 

на Враца, с което ги уведомяваме, че има такъв сигнал и да бъде 

извършена проверка, съответно да уведомят Централната 

избирателна комисия за резултата от същата. Проектен № 8033. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за писмо до областния управител на област Враца? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, имате ли друг доклад? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Не. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

Вие? 

Заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В папката с мои инициали има 

проект на решение с № 2944. Решението ще бъде относно  жалба от 

А……… Б…….. – кандидат за общински съветник община Карлово, 

срещу Решение № 167-МИ от 13 октомври 2023 г. на ОИК – 

Карлово. 

В Централната избирателна комисия е постъпило  писмо с вх. 

№ МИ-15-808 от 16 октомври 2023 г. от ОИК – Карлово, съдържащо 

жалба от А……. Б…… срещу гореспоменатото решение № 167-МИ 

от 13 октомври 2023 г. на ОИК – Карлово. 

С това решение общинската избирателна комисия, като е 

приела, че не е налице извършено нарушение на чл. 183, ал. 4 от 

Изборния кодекс, не е уважила депозираната в ОИК – Карлово, със 

съответния вх. № жалба от А……. Л………. Б…….. за нарушаване 

на правилата на предизборна агитация от Е…. К…………. – 

кандидат за кмет на община Карлово, издигнат от съответната 

местна коалиция. 

Със същото решение ОИК – Карлово, е изпратила 

депозираната жалба и на кмета на община Карлово с възлагане да 

установи извършено ли е нарушение на разпоредбата на чл. 16, ал. 2 

от съответната наредба на община Карлово. 

Жалбоподателят прави искане да бъде постановено решение 

от ЦИК, с което да се отмени обжалваното Решение № 167-МИ от 13 

октомври 2023 г., като твърди, че то е неправилно, 



25 
 

незаконосъобразно и постановено в противоречие с приложимите 

материално-правни норми и представените доказателства. 

Централната избирателна комисия след като се запозна с 

мотивите и събраните писмени доказателства по административната 

преписка, установи следното: жалбоподателят няма правен интерес 

от обжалване на решението, тъй като с него не се засягат негови 

права или законни интереси. 

Подадената жалба със съответния вх. № във входящия 

регистър за жалби и сигнали на ОИК – Карлово, по своята същност 

представлява сигнал, има само уведомителен ефект, като не поражда 

право на заявителя за участие в административнонаказателното 

производство, включително право да обжалва отказ да се започне 

такова. И така нататък. 

Предвид изложеното и на основание съответно чл. 57, ал. 1, т. 

26а във връзка с чл. 88, ал. 1 от Изборния кодекс предлагам 

Централната избирателна комисия да реши, че оставя без 

разглеждане жалбата на А…….. Л……… Б……. срещу решение № 

167-МИ от 13 октомври 2023 г. на ОИК – Карлово. 

За протокола и за пълнота следва да се отбележи, че с 

Решение № 105-МИ ОИК – Карлово, е регистрирала кандидатска 

листа за общински съветници в община Карлово, предложена от 

Коалиция „Заедно за силна община“ за участие в изборите за 

общински съветници на 29 октомври 2023 г., като А…….. Б………. е 

регистрирана под № 22 в кандидатската листа на Коалиция „Заедно 

за силна община“, а не като кандидат за общински съветник от 

„Заедно за силна община Карлово“, както е записано в подадените 

жалби и в обжалваното Решение № 167-МИ на ОИК – Карлово, от 

13 октомври 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Колеги, моля за 

вашите изказвания по този проект на решение. Има ли предложения? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2715-МИ. 

Имате ли друг доклад? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Засега не. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо 

№ ЦИК-00-154-23 от 17 октомври 2023 г., с което ни беше изпратена 

молба, по която следваше до днешна дата да изразим становище 

дали са представени всички необходими документи. 

Независимо от резолюцията, че днес до 10 часа трябваше да 

бъде проверено от нашите юристи, току-що ми беше донесено 

становището, което се надявам всеки момент да бъде качено във 

вътрешната мрежа, за да го погледнете и предлагам да го изпратим, 

за да може да се спази указаният от съда срок. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 14,30 часа. 

 

 

(Прекъсване.) 

 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с господин 

Войнов и точка първа. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с изпратеното 

сутринта писмо до „Сиела Норма“, в което изискахме 

информационните активи, посочени в писмото на Министерството 

на електронното управление. Тъй като от представителя на „Сиела 

Норма“ са донесени активите, предлагам да вземем протоколно 

решение те да бъдат приети с приемо-предавателен протокол, който 

да бъде подписан от страна на Централната избирателна комисия – 

от мен и колегата Любомир Георгиев. Предлагам и трети колега – 

колегата Димитър Димитров. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е и писмо от 

Българския институт по метрология с вх. № МИ-23-85, допълнено с 

вх. № МИ-23-85-1, всъщност там е информацията. Във връзка с 

удостоверяване на ТУМГ искат също да им бъдат предоставени 

липсващите при предаването на 16 октомври 2023 г. активи. Искат и 

два броя батерии, 2 ролки специализирана хартия и ЗТУ с 

необходимата за извършване на удостоверяването информация, но 

тъй като не е посочено, предлагам да вземем решение да им 

предоставим два броя батерии и две ролки специализирана хартия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на господин Войнов? 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам, ако се гласува, приемо-

предавателният протокол да бъде подписан от същите трима човека. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по това 

предложение има ли изказвания? Материалите, които са необходими 

на Българския институт по метрология, да бъдат предоставени от 

ЦИК и приемо-предавателният протокол да бъде подписан от 

колегите Войнов, Димитров и Георгиев. Това беше предложението 

на господин Войнов. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: И последното. Тъй като не сме гласували 

кой да подпише приемо-предавателния протокол между 

Централната избирателна комисия и Министерството на 

електронното управление, предлагам пак същите трима колеги да го 

подпишат. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, във връзка с доклада на господин Войнов по повод  

писмото на Българския институт по метрология ви предлагам да 

изпратим до Печатницата на БНБ  писмо с аналогично съдържание 

от това, което изпратихме тази сутрин – да ни предоставят 

допълнителен брой специализирана хартия, за да има на 

разположение в Централната избирателна комисия. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, има ли спешни доклади, тъй като ни предстоят 

обсъждания в работна група? 

Прекъсвам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Ще продължим в 15,30 часа. 

 

(Прекъсване.) 

 

След мен е ББ. ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: 

Колеги, продължава заседанието на Централната избирателна 

комисия. Девет членове сме в залата, имаме кворум. 

По дневния ред, моля, за предложения. 

 Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Госпожо председател, моля да 

включим нова точка в дневния ред – регистрация на наблюдатели и 

на агенция, която ще извършва проучване на изхода в изборния ден. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Регистрация на 

социологически агенции? Да. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: И моля, госпожо председател, да 

ме включите и в т. 1 – доклади по административни преписки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добре, включих Ви,  

госпожо Георгиева. 

 Господин Чаушев? 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Моля да ме включите в точката за жалби 

и сигнали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

доклади по дела, жалби и сигнали,  господин Чаушев. 

Други колеги!  Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Госпожо председател, моля да ме 

включите в т. 1 – доклади по административни преписки.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добре. Други?  

Няма. 
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Колеги, моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, продължаваме с докладите в точка първа – доклади 

по административни преписки. 

 Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад след 

работно обсъждане писмото, което се получи от временно 

изпълняващия длъжността кмет на община Пирдоп с оглед и 

предходна разгледана жалба – писмо, във връзка с осигуряване  

нормални условия на работа на ОИК – Пирдоп, в това число и на 

поименна обработка на протоколите от СИК в изборния ден. 

Във вътрешната мрежа е писмо до Общинска избирателна 

комисия във връзка с разменената кореспонденция и писмото-

отговор да им го изпратим със становище, като ни уведомят и за 

всички предприети действия за нормалното протичане на изборния 

процес на територията на изборния район, в това число и за 

осигуряване нормалното приемане и обработка на протоколите от 

СИК в изборния ден. 

Това е писмото. Предлагам да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, предложения? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е господин Томов. Заповядайте, 

господин Томов. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа е качен 

вариант за обсъждане на брошура за предстоящите избори. Нека да я 

видим и обсъдим и евентуално одобрим. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес най-

горната подпапка „Ейч Ти Ем Ел Брошура“, написано с латински 

букви. Като кликнете на нея, се отварят пет файла. Най-долу трябва 

да се кликне на „Индекс“ и брошурата трябва да излезе и трябва да е 

изработена съгласно нашите изисквания. Можете да я прелистите с 

копчетата от ляво и от дясно. Предлагам да я разгледаме и да я 

приемем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания, ако има. Моля да одобрим брошурата в електронен 

вариант като разяснителен материал на Централната избирателна 

комисия. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против –   няма. 

Колеги, моля режим на прегласуване, тъй като не успяха 

всички колеги да гласуват. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, след като одобрихме 

брошурата, искам да предложа да разпратим три писма с искане да 

се разпространят материалите, които сме подготвили и са качени на 

сайта ни. 

Писмата са качени по-долу под рубрика „Писма, 

разяснителна кампания“ също във вътрешната мрежа в папка с 
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моите инициали. Те са съответно до: госпожа Силвия Георгиева, 

изпълнителен директор на Националното сдружение на общините в 

Република България, до всички областни управители и до всички 

кметове на общини, както и до всички общински избирателни 

комисии. Текстовете са качени, казах къде. 

Моля да ги одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, при прегледа на брошурата и 

при обсъждането се обединихме около това писмото до всички 

кметове на общини да бъде с втори адресат Националното 

сдружение на общините в Република България, за да е ясно, че 

брошурата вече е изпратена на общинските администрации за 

разпространение. 

И другото ми предложение е да не изпращаме до общинските 

избирателни комисии, а да изпратим указание на "Информационно 

обслужване" АД с копие до общинските избирателни комисии – да 

бъде заредена брошурата и на техните интернет-страници така, 

както ще бъде направено на нашата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, освен 

изпращането на тези писма за разпространение на електронната 

брошура, същата да бъде публикувана на интернет-страницата на 

Централната избирателна комисия, както и във фейсбук-страницата 

на ЦИК и в раздела „Разяснителна кампания“ – също, то се 

подразбира, че на нашата страница на всички места, където се 

публикуват такива материали. 

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 
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Предложението се приема. 

Колеги, в т. 1 ви докладвам писмо с вх. № МИ-26-90 и № 

МИ-26-92 от 19.10.2023 г. Получили сме от Печатницата на БНБ 

предоставените бройки хартия, които изискахме с писма в по-

ранната част на деня. 

Докладвам ви ги за сведение. 

В тази връзка ролките хартия, които са предоставени на 

Централната избирателна комисия и остават на съхранение при нас, 

ви предлагам да се съхраняват по досегашния ред, като се предадат в 

Деловодството и за тяхното съхранение отговаря служителя от 

Деловодството Дария Шлосер – по същия начин, както и при 

предходните избори. 

По т. 1 има ли други доклади?  Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-15-870 от 19.10.2023 г., което е изпратено от ОИК – 16-13, от 

член на Общинската избирателна комисия, като смятам, че в крайна 

сметка трябва да разберат общинските избирателни комисии как се 

изпращат писмата. Въпреки това установих, че ОИК – 16-13 е 

Карлово и действително това, което е посочено в писмото – че с 

Решение № 146-МИ от 04.10.2023 г. на Общинската избирателна 

комисия е заличена регистрацията на кандидат за общински 

съветник от листата на партия „Възраждане“, регистриран под № 20 

в листата – Д……….. М………… П…….., като това заличаване не е 

отразено нито на интернет-страницата на ЦИК и на ОИК, нито в 

системата cik.iz – bg.net.  

Така че ви предлагам да гласуваме писмо до 

"Информационно обслужване" АД, като укажем да бъде отразена 

промяната и наистина се надявам общинските избирателни комисии 

да са извършили проверката, за която изпратиха ето тези писма в 

потвърждение, че всичките 265 комисии са потвърдили пред 

Централната избирателна комисия, че взетите от тях решения, 

свързани с кандидатските листи, са отразени коректно в системата 

cik.iz – bg.net. А вече за пореден път се установява, че не е така.  
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Но въпреки това ви предлагам да гласуваме това писмо до 

"Информационно обслужване" АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема.  

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

вх. № МИ-03-37 от 18.10.2023 г. Това е за предпечатни образци на 

протоколи, включително протоколи на СИК и на ОИК, които сме 

получили от администрацията на Министерския съвет, като 

искането е за одобряване на тези предпечатни образци. 

Докладвам ви вх. № ЦИК-00-318 от 18.10.2023 г., с който сме 

получили протокол от „Рикуест“ за извършена сервизна дейност на 

07.10.2023 г., за която дата бяха уведомени с наше писмо, за да може 

да се извърши една такава профилактика на озвучителната система и 

на системата за електронно гласуване в зала № 42 на Централната 

избирателна комисия. Докладвам го за сведение. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-09-310 от 18.10.2023 г. е 

представен месечният отчет за месец септември и тримесечният 

отчет при спазване на всички нормативни изисквания и указанията 

на Министерство на финансите. Месечният отчет е изпратен  по 

електронната поща до служителя, който отговаря в Министерство на 

финансите и на 17 октомври е получено одобрението. В тридневен 

срок сега следва да се предостави чрез уеб-базираната система на 

Министерство на финансите, както и да се изпрати на Сметната 

палата. 

Подготвени са документите за месечния отчет и за 

тримесечния отчет и предлагам да одобрим изпращането им. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № към МИ-06-313/40 от 

18.10.2023 г. от Общинска избирателна комисия – Монтана, сме 

получили последното им решение от 17.10.2023 г. С него изменят 

тиража на бюлетините за изборите на 29 октомври, като се позовават 

на служебна справка в системата на ГД  ГРАО в Министерство на 

регионалното развитие и благоустройството към 16.10.2023 г. и 

получена информация от община Монтана. 

Искат корекция в тиражите на бюлетини, като в пет кметства 

искат увеличение с по 100 броя, а в едно кметство искат намаляване 

със 100 броя. Не са посочили никакви конкретни данни относно 

заявилите се по настоящ адрес. 

С оглед на това, че бюлетините вече са отпечатани, 

предлагам ви да приемем писмото за сведение. За увеличаване 

просто не разполагаме с конкретна информация, която да мотивира 

увеличаването на тиража, още повече че няколкократно Централната 

избирателна комисия изпрати писма до кметовете на общини и до 

общинските избирателни комисии относно задължението на 

кметовете по чл. 18, ал. 1 от Изборния кодекс да осигурят 

секционните избирателни комисии с необходимите материали, 

включително изборни книжа и бюлетини – че те следва да направят 

мотивирано искане за увеличаване на тиража, като във всички 

случаи е добре да разполагаме с конкретните заявления, получени в 

община Монтана, за да можем да извършим и правилната преценка. 

По повод на писмо от Вълчедръм! С писмо с вх. № МИ-15-

820 от 17.10.2023 г. те поставят въпроса както за тиража на 
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протоколите, без да посочват също конкретен тираж, но вчера 

госпожа С………, председател на ОИК – Вълчедръм, ми се обади. 

Препоръчах, както винаги в телефонните разговори, за да скъсим 

пътя по заявките, да се обърнат към администрацията на 

Министерския съвет директно с оглед на това, че те възлагат 

отпечатването на протоколите. 

От всички писма, които сме препратили от общинските 

избирателни комисии, до този момент нямаме обратна връзка от 

администрацията на Министерския съвет за предприети действия от 

тяхна страна за увеличаването на тиража на протоколите.  

Те ще си направят предложението за допълнителен тираж с 

конкретни бройки, но относно ползването на съответен протокол 

съгласно приложение от изборните книжа, предлагам да изпратим до 

всички общински избирателни комисии с копие до администрацията 

на Министерския съвет да посочим в избирателните секции с 

подвижна избирателна кутия секционните избирателни комисии 

какви протоколи следва да попълват, като изрично посочим, че в 

тези случаи следва да се предоставят Приложения К и да не се 

отпечатват протоколи ХМ, като уточним накрая, че протоколите се 

отпечатват от администрацията на Министерския съвет и че се 

осигуряват необходимите бройки протоколи за всяка секционна 

избирателна комисия.  

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на писмо? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

 Господин Войнов, заповядайте в точка първа. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

предстоящото доверено изграждане на изходния код за изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. предлагам 

да изпратим писмо до Министерство на електронното управление с 

копие до Българския институт по стандартизация и Българския 

институт по метрология, с което да им предложим реда за 

провеждане на довереното изграждане, както и да им предложим 

дата за довереното изграждане, а именно утре от 16,30 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по проекта на писмо? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

 

 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщам на доклад писмо от Сиела 

Норма АД с вх. № ЦИК-06-18/19 от 16.10.2023 г., с което ни 

изпратиха графика за провеждане на обучение. Ще припомня, че ние 

изпратихме писмо до всички общински избирателни комисии за 

съгласуване на графика. Всички общински избирателни комисии, 

които са ни изпратили писма, са го потвърдили, с изключение на 

седем общински избирателни комисии, които имат забележки. 

Предлагам да изпратим писмо до Сиела Норма АД, с което да 

ги уведомим, че изпратеният график следва да се коригира с 

приложените към писмото забележки. 

Забележките са във файла „За корекция – график обучение“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по писмото за съгласуване на обучението. 

Колеги, моля да гласуваме изпращането на писмото. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от Сиела Норма 

АД с вх. №  ЦИК-06-18/25 от 18.10.2023 г. С него ни предоставят 

график за изпълнение на дейностите, предмет на Договор № 29, а 

именно дейностите, свързани с диагностиката и инсталацията на 

машините в склада, техническото обслужване на СУЕМГ в 

предизборния и изборния ден и осигуряването на Хелп-деск център. 

Това е изискване по т. 5.1 от Договора.  

Докладвам го за сведение и запознаване. 

Колеги, постъпили са две писма от Главна дирекция 

„Жандармерия“ с вх. № МИ-04-02-66 и № МИ-04-02-67. С тях ни 

уведомяват, че са създали необходимата организация по допускане 

на лица и материали в склада съгласно указания в наши писма. 

Докладвам го за сведение. 

Докладвам писмо с вх. № МИ-23-359 от 18.10.2023 г. 

Писмото е от кандидат за кмет и за общински съветник, който задава 

въпроси относно една контрола в протокола на СИК, която според 

него би могла да породи различни казуси. 

Тъй като в методическите указания много ясно са указани 

действията на секционните избирателни комисии при преброяване 

на гласовете, предлагам писмото да остане за сведение. 

Постъпило е писмо от Партия „Спаси София“ с вх. № МИ-10-

194 от 18.10.2023 г. С него молят да им предоставим машина за 

гласуване с цел информационна кампания. 

Аз бих могъл да подготвя отговор, че не предвиждаме за тези 

избори да се предоставят на партии и коалиции машини за 

гласуване, но тъй като писмото не е подписано, предлагам да остане 

за сведение. 
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Постъпило е писмо от областния управител на Търговище с 

вх. № МИ-05-43 от 18.10.2023 г., с което ни изпраща графика за 

разпределение на машините с демо версия. Също го докладвам за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

първа давам думата на  господин Георгиев. 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам писмо с 

проектен № 8043 във връзка с предоставяне на Централната 

избирателна комисия  симулатор и необходимостта да бъдат 

извлечени няколко забелязани поправки в различни части от 

продукта. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други бележки по писмото, с което указваме какви корекции трябва 

да бъдат направени? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Представям писмо с вх. № МИ-00-

160 от 19.10.2023 г., с което от "Информационно обслужване" АД 

изпращат връзка към обучителен видео клип за дейностите, свързани 

с онлайн видео излъчванията и видео запис на броенето на 

бюлетините със становище за поставянето му в указан от ЦИК 

раздел на интернет-страницата на Централната избирателна комисия 

и на общинските избирателни комисии. 

Има посочена връзка. 

Писмото се намира в подпапка „Обучителен видео клип“ във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 
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Докладвам писмо с вх. № МИ-22 - 352 от 18.10.2023 г. Това е 

две страници писмо от член на секционна избирателна комисия в 

малко населено място. Представям писмото за сведение. Има 

изложени разсъждения доколко в такъв тип населени места е 

необходимо секционните избирателни комисии да бъдат от чак 

толкова много – в случая седем членове – хора. 

Да прочета накрая последното изречение: „Желая 

ползотворна работа. Успех и нека най-добрите победят. Нека 

младите са по-добри. С уважение: госпожа Е……… Й………“ от 

съответното село. 

Това го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

Колеги, определям  господин Томов за малко да води 

заседанието. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря. Колеги, във връзка с 

постъпилите въпроси от Общинска избирателна комисия – Бяла, и 

община Божурище и проведено обсъждане в работна група, в папка 

„Присъствие и заплащане на ОИК“ са изготвени писма до ОИК – 

Бяла, и до община Божурище с копие до Общинската избирателна 

комисия с оглед на предходно наше указание за изплащане на 

възнагражденията съобразно участието на членовете на общинските 

избирателни комисии в работата на комисията. 

Както и в работна група се уточнихме, участието на 

членовете на общинските избирателни комисии не се изчерпва с 

тяхното присъствие или участие в заседания и дежурства. Участието 

означава включване в много дейности, включително запознаване с 

нормативна уредба, указанията, решенията на Централната 

избирателна комисия, включително запознаване с материали в 

Общинската избирателна комисия. В случая представянето на 

справка не дава възможност на общинските администрации да 

изискват информация относно присъствие, защото не това се има 

предвид в указанието на Централната избирателна комисия. 
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Тъй като по конкретни въпроси, зададени от община 

Божурище и от Общинска избирателна комисия – Бяла, считам, че е 

редно Централната избирателна комисия да изрази становище, 

предлагам да изпратим отговори до тези два адресата. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Имате 

думата за изказвания, колеги. Не виждам желаещи. 

Режим на гласуване, моля. 

       Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   1 (Йорданка 

Ганчева). 

Предложението се приема. 

 Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, пак във връзка с 

изплащането на възнагражденията с вх. № МИ-15-852 от 18.10.2023 

г. сме получили писмо от Общинска избирателна комисия – Смолян. 

Писмото е доста по-дълго, отколкото предполага указанието на 

Централната избирателна комисия.  

Само ще посоча, че становището на Общинската избирателна 

комисия е, че за времето от 09.09.2023 г. до седем дни от обявяване 

на резултатите от изборите за първи или за втори тур на общинските 

избирателни комисии следва да се изплаща пълно възнаграждение, 

без да се налага да се представят каквито и да са документи. 

В тази връзка сигурно ще ви предложа и отговор на колегите 

от Смолян, но ще стане на по-късен етап. 

Сега го докладвам за запознаване. 

Колеги, докладвам ви за сведение вх. № МИ-26-91 от 

18.10.2023 г. Това е график за експедиране и транспортиране на 

ролките със специализирана хартия за бюлетина от машинно 

гласуване. 

Във вътрешната мрежа извън персоналните папки има 

образец на АУАН за местните избори.  
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Предлагам да изпратим с придружително писмо до всички 

общински избирателни комисии във връзка с постъпили запитвания 

и изразено искане от страна на общински избирателни комисии, в 

които няма юристи. Да изпратим образеца до всички общински 

избирателни комисии. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Колеги, имате думата за изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, колега Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, тъй като са прегледани 

представените предпечатни образци на протоколите, предлагам да 

изпратим писмо до администрацията на Министерския съвет с 

бележки, отразяващи резултатите от проверката. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Колеги, има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

       Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, по точка първа – административни преписки – има ли 

други доклади? 

Заповядайте, колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви за сведение писмо 

с вх. № МИ-00-161 от 19.10.2023 г. от "Информационно обслужване" 
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АД, с което ни информират, че по повод изпратеното им писмо на 16 

октомври за извършване на корекции в кандидатските листи същите 

са направени. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря Ви, колега Матева. 

Заповядайте, колега Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам вх. № 07-98 от 

17.10.2023 г. Писмото е от Секретариата на  A – WEB – това е 

световната организация, която е решила да направи уеб-портал, на 

който да се споделят всички иновативни практики. Има обяснение 

кои са те. Най-добрите публикации за споделяне ще бъдат наградени 

на годишната среща в Колумбия в края на следващата година. 

Докладвам го за сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря Ви, колега Димитров. 

 Госпожо Георгиева, заповядайте също в точка първа от 

дневния ред. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

с вх. № МИ-22-350 от 18.10.2023 г. писмо, което сме получили от 

Г……. К………, с което ни информира, че е сменил адреса си от 

един град в друг – от Варна в София – и не се намира в 

избирателните списъци на новия си адрес. Това се е случило преди 

един месец. Счита, че за това трябва да се намеси Централната 

избирателна комисия, за да може той да гласува по новия си адрес. 

В рубриката „Въпроси и отговори“ Централната избирателна 

комисия е дала подробна информация на избирателите как гласуват 

в местните избори и какво означава уседналост.  

Така че докладвам това писмо за сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Аз обаче считам, че писмото с цел 

осигуряване правото на глас на лицето следва да бъде препратено 

към общинската администрация съобразно посочения нов адрес за 

действия по компетентност. 
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Правя такова предложение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря Ви,  госпожо Ганчева. 

Други предложения? Други мнения има ли във връзка с този 

доклад? 

Заповядайте, колега Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, аз предлагам да помислим дали 

да го изпращаме на общинската администрация, тъй като е 

изпратено писмо до Централната избирателна комисия. При 

положение, че има достатъчно данни, че лицето не може да гласува 

на този адрес, да не породи повече въпроси какво да прави 

общинската администрация, след като ЦИК й го изпраща. 

Може би по-скоро да отговорим на лицето, че ще има право 

да гласува на стария си адрес. 

Правя такова предложение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: На мен 

също ми се струва от текста на това писмо, че човекът не е наясно, 

че неговите избирателни права остават по стария адрес. Може би е 

хубаво да му отговорим и да му обясним това. Дали има възможност 

да отиде и да гласува на стария си адрес, е отделен въпрос. Защото 

какво ще му каже общинската администрация? 

Колеги, има ли други изказвания и предложения?  Няма. 

В такъв случай най-напред подлагам на гласуване 

предложението на колежката Ганчева. 

Колежке Ганчева, бихте ли припомнила точно как го 

формулирахте? 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Уважаеми  господин 

председателстващ, считам, че Централната избирателна комисия 

преди около три минути точно ми изслуша предложението и не 

следва да бъде припомняно. И без това този доклад стана доста 

дълъг с обсъжданията. Няма нужда да се припомня според мен. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Добре, 

режим на гласуване, ако обичате. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 5 (Георги Баханов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Севинч Солакова);  

против –   7 (Гергана Стоянова, Емил Войнов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов). 

Това предложение не събра необходимото мнозинство. 

Подлагам на гласуване предложението на Росица Матева. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 5 (Георги Баханов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов);  против – 7 (Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева). 

И това предложение не събра необходимото мнозинство. 

Докладът остава за сведение. 

Колега Войнов, заповядайте в точка първа от дневния ред. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпили са 

две писма от Сиела Норма АД. Първото е с вх. № МИ-23-92 от 

19.10.2023 г.  С него ни информират, че към 14,40 ч. Главна 

дирекция „Жандармерия“ не е получила разрешение от Централната 

избирателна комисия да бъдат извеждани от склада машините с демо 

версия за транспортиране до областните управители.  

Това писмо го докладвам за сведение. 

Другото писмо е с вх. № МИ-23-95 от 19.10.2023 г. С него ни 

изпращат серийните номера на машините с инсталирана демо 

версия. Тъй като ние имаме гласувано решение за писмо до Главна 

дирекция  „Жандармерия“, в което им прилагаме номерата на 

машините, тези номера ще бъдат приложени. 

Така че и това писмо докладвам за сведение. 

Да ви докладвам два приемо-предавателни протокола. С вх. 

№ МИ-23-89 от 19.10.2023 г. "Информационно обслужване" АД е 

предала на Централната избирателна комисия 45 410 броя смарт 

карти с издадени нови сертификати, а с вх. № МИ-23-90 от 

19.10.2023 г. Централната избирателна комисия е предала на Сиела 
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Норма АД същите карти с издадени нови сертификати. Това е 

съгласно протоколно решение на ЦИК. 

Докладвам го за сведение. 

И последния ми доклад, тъй като получихме от Сиела Норма 

АД исканите информационни активи, които са в два екземпляра – 

единият екземпляр, който беше предназначен за Министерството на 

електронното управление, а вторият екземпляр е за Централната 

избирателна комисия – предлагам с протоколно решение да вземем 

решение екземплярите, които са за Централната избирателна 

комисия, да бъдат прибрани в касата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

 Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проекта за уведомление 

– писмо до представените в парламента партии и коалиции в 

момента във връзка с участието на техни представители – по не 

повече от три лица – по чл. 213б от Изборния кодекс, като с писмото 

се предлага те да посочат въпросите лица, които биха ги 

представлявали в рамките на процеса на удостоверяване по чл. 213а 

от Изборния кодекс, по реда на съответното  решение на 

Централната избирателна комисия. 

От предложения проект, ако има предложения за корекции, 

но моето предложение е последното изречение да отпадне и думата 

„заявление“ да се замени с по-подходяща, например „уведомление“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за писмо  до партиите и коалициите, които имат 

право на представители съгласно чл. 213б от Изборния кодекс и 
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предвид кратките срокове ви предлагам срокът, който да посочим за 

подаване на заявление, да е 15,00 ч. на 20.10.2023 г., като това е 

съобразено с часа, който сме предложили на Министерство на 

електронното управление за извършване на довереното изграждане 

на изходния код и това писмо да бъде в копие и до Временната 

комисия в Народното събрание, която се занимава с фактите и 

обстоятелствата, свързани със сигурността на машинното  гласуване 

– мисля, че така се наричаше комисията. 

Колеги, имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам току-що постъпило 

заявление с писмо с  вх. № МИ-11-115/1 от 19.10.2023 г., с което 

съответните упълномощени представители на Коалиция 

„Продължаваме промяната – Демократична България“ са 

предложили втори техен човек, който да бъде представител – В…… 

С…….. Б……. със съответните данни – в процеса на удостоверяване 

по чл. 213а от Изборния кодекс. 

Предлагам да приемем неговите данни да бъдат вписани в 

регистъра – да бъде регистриран. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.   

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 
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Предложението се приема. 

Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред – 

доклади по дела, жалби и сигнали. 

 Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия чрез Общинска избирателна комисия – Русе, е 

постъпила жалба с вх. № МИ-15-861 от 18.10.2023 г. от М……… 

Т……… Д………….., упълномощено лице, кандидат за общински 

съветник на Партия „Възраждане“ в община Русе, срещу Решение № 

137-МИ от 16.10.2023 г. на Общинска избирателна комисия – Русе. 

Със същото решение Общинската избирателна комисия – 

Русе, е оставила без уважение жалбата на М……. Д………., 

подадена на 13.10.2023 г. срещу неизвестен извършител, свързана с 

нанесени разрези върху два винила, намиращи се на площад 

„Свобода“ в Русе, със снимки на кандидата за кмет З……… З………. 

Искането до Общинска избирателна комисия – Русе, е да 

изиска видео материалите от разположените в този район камери и 

да уведоми МВР за необходимостта от извършване на разпознаване 

на извършителите по събраните видео материали, след което да се 

установи нарушение по чл. 183, ал. 5 от Изборния кодекс и да се 

образува административно-наказателно производство съгласно чл. 

495, ал. 1 от Изборния кодекс. 

След като е разгледала жалбата, Общинската избирателна 

комисия – Русе, приема, че за да се установи нарушение по чл. 183, 

ал. 5 от Изборния кодекс, е необходимо да е налице унищожаване и 

заличаване на агитационен материал. От приложения снимков 

материал Общинската избирателна комисия е констатирала, че 

върху плакатите е налице нанесена повреда, но те съдържат 

информация за партията, номера й в изборната бюлетина и 

кандидата за кмет, тоест, агитационните материали не са унищожени 

и не е налице неспазване на забраната по чл. 183, ал. 5 от Изборния 

кодекс. 
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Общинската избирателна комисия намира, че липсва 

административно нарушение и не е налице основание за 

упражняване правомощия по чл. 495, ал. 1 от Изборния кодекс. 

Жалбоподателят счита, че така приетото решение от 

Общинска избирателна комисия – Русе, е неправилно, 

немотивирано, но порочно, което го прави незаконосъобразно 

поради отказа да се образува административно-наказателно 

производство и нежеланието да се установи самоличността на 

нарушителя/нарушителите, извършили деянието. 

От Централната избирателна комисия жалбоподателят иска 

да отмени Решение № 137-МИ от 16.10.2023 г. и да се дадат 

указания на Общинската избирателна комисия – Русе, да образува 

административно-наказателно производство и да упражни 

правомощията си, предвидени в чл. 495, ал. 1 от Изборния кодекс. 

След като се запозна с жалбата и приложените към нея 

документи, Централната избирателна комисия приема за установено 

следното. Жалбата е допустима, подадена в законоустановения срок 

от лице с правен интерес, но, разгледана по същество, е 

неоснователна. Общинската избирателна комисия – Русе, е 

реагирала съобразно своите правомощия и още на следващия ден 

след получаване на жалбата – 14.10.2023 г. – е изпратила писмо до 

компетентния орган, специализирано звено по „Контрол, охрана, 

обществен ред и сигурност“ и Център по видео-наблюдение към 

община Русе с молба за извършване на проверка на записите от 

видео наблюдението в посочения в жалбата времеви период с оглед 

установяване на лицето/лицата, отговорни за посегателството върху 

агитационните винили и е приложила и самата жалба. 

Освен това е извършен оглед от член на Общинската 

избирателна комисия в същия ден – 14.10.2023 г. – при който се 

установява, че повредите върху виниловите страници са отстранени. 

След извършена служебна проверка от ЦИК се уточни, че 

към дата 19.10.2023 г. в Общинската избирателна комисия – Русе, не 

е получен отговор за извършена проверка от Центъра за видео 

наблюдение, предвид което извършителят на деянието остава 
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неизвестен. Наред с това агитационните табла са налични и 

продължават да изпълняват своята агитационна функция, което се 

установява от извършената проверка на място от страна на 

Общинската избирателна комисия. 

Няма основания да бъдат установени нарушения на чл. 183, 

ал. 5 от Изборния кодекс, както и Общинската избирателна комисия 

– Русе, да образува административно-наказателно производство и да 

осъществи правомощията си по чл. 495, ал. 1 от Изборния кодекс. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да реши: оставя без уважение 

жалбата на М……….. Д……….., упълномощено лице и кандидат за 

общински съветник на Партия „Възраждане“ в община Русе срещу 

Решение № 137-МИ от 16.10.2023 г. на Общинска избирателна 

комисия – Русе. Потвърждава решение № 137-МИ от 16.10.2023 г. на 

Общинска избирателна комисия – Русе. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение имате ли изказвания или предложения? 

Колеги, моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 4 

(Георги Баханов, Гергана Стоянова, Йорданка Ганчева, Ерхан 

Чаушев).  

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, гласувах против, защото в 

конкретния случай Общинската избирателна комисия, както и 

докладчикът, е посочил в мотивите си за извършена проверка по 

сигнала. Установила е, че е налице нарушение и производството по 

сигнала е приключило, което е било изцяло в компетентността на 

комисията. Следваше да оставим жалбата без разглеждане, каквато е 

практиката на ЦИК и на Върховния административен съд. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Същото. Смятам, че в такива случаи – 

след произнасяне на въпросния орган, а именно Общинската 

избирателна комисия - трябва да се оставят без разглеждане по 

поредица определения и решения на Върховния касационен съд.  

А иначе по основателността нямам забележки. Но този тип 

жалби – просто без разглеждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Решението е с № 

2716-МИ от 19.10.2023 г. 

 Господин Чаушев, заповядайте в точка втора от дневния ред. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Имам доклад от същата поредица, а 

именно сигнали по агитационни материали и произнасяния от 

общински избирателни комисии. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали има проект 

за решение по жалба на ПП ГЕРБ, а преписката е в жълтата папчица 

отгоре. Проектът е с № 2942. 

По същество! Описана е ситуацията, общо взето. Има някои 

детайли по нея. На магазин в Разград са поставени агитационни 

материали на „Продължаваме промяната“, съответно е постъпил 

сигнал срещу тези материали, в който основното оплакване е, че 

надписът „Купуването и продаването на гласове е престъпление“ не 

бил в съотношение с общата площ на плакатите. 

Е, колеги, мисля, че това е излишна придирчивост. Надписът 

е напълно четлив, с нормалните си букви, на всичкото отгоре и си е 

там. Наистина е излишна придирчивост това.  

Общинската избирателна комисия се е събрала, мерила, 

изчислявала. В крайна сметка е постановила решение за отхвърляне 

по реда на въпросния текст на чл. 85, ал. 4 от Изборния кодекс.  

Предлагам да оставим без движение, както съм го описал. А 

това са текстовете от поредица, както казах, определения и решения 

при обжалване на такива решения по отношение на  този тип 

действия на общински избирателни комисии по сигнали. 

Предлагам да я оставим без разглеждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта за решение. Няма. 
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов);  против –   няма 

Решението е с № 2717-МИ от 19.10.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Нямам повече доклади в тази точка,  

госпожо председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви входящи №№ 

МИ-15-629 и МИ-15-628. Става дума за жалби от Местна коалиция 

СДС – ВМРО БНД, представлявана от Л….. Т…….. и Г……… 

К……… и от И…… Г…, за временно изпълняващ длъжността кмет 

на община Разлог, срещу решение № 111-МИ от 13.10.2023 г. на 

ОИК – Разлог. 

С въпросното решение ОИК – Разлог, е приела за частично 

основателна жалбата със съответния входящ номер от кандидат за 

кмет на община Разлог. Със същото решение се е произнесла и 

изпраща на основание чл. 497, ал. 1 от Изборния кодекс решението 

на Общинска избирателна комисия – Разлог, до Сметната палата и е 

възложила на кмета на община Разлог да изземе печатно издание 

„Добре дошли в община Разлог“ и да спре неговото 

разпространение. 

Жалбоподателите смятат, че обжалваното решение на ОИК – 

Разлог, е незаконосъобразно и следва да бъде отменено. Мотивират 

се поради каква причина смятат, че е незаконосъобразно и следва да 

бъде отменено. 

Колеги, предлагам ви следната мотивна част, а именно, че 

жалбата е допустима, подадена в срок от лица с правен интерес.  

Видно от преписката, Общинската избирателна комисия – 

Разлог, е приела, че приложеното към жалбата на кандидат за кмет 

на община Разлог с вх. № 137/12.10.2023 г. печатно издание 
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(вестник), се издава с бюджетни средства на община Разлог, носи 

наименованието „Безплатно издание на община Разлог“ и в него има 

препратки към официалната интернет страница на общината. Според 

Общинска избирателна комисия – Разлог, се касае за агитационен 

материал, който отговаря на дефинициите по Изборния кодекс и 

ОИК е стигнала до обоснования извод, че е налице нарушение на 

изискванията на чл. 183, ал. 1 ИК.  

Предлагам ви следната мотивна част. 

След като се запозна с цялата преписка, Централната 

избирателна комисия приема за неоснователни мотивите в жалбите 

на жалбоподателите. Следва да се обърне внимание, че в 

реквизитите на печатното издание съществуват характеристики, 

които могат да доведат до изводи, че е налице използване на 

публичен административен ресурс по смисъла на § 1, т. 18 

Допълнителните разпоредби на ИК, а именно бюджетни средства на 

община Разлог, тъй като изданието носи съответното наименование 

„Безплатно издание на община Разлог“, а също така и герба на 

общината, видно от преписката и материалите, предоставени по нея.  

В същото печатно издание са налице материали, свързани с 

кандидата за кмет на община на Разлог В………. Г…………. В 

същото издание има няколко такива материали, които са определени 

от Общинската избирателна комисия в Разлог като „предизборни 

обещания на кандидата за кмет на община Разлог Г…………, 

насочени към гласоподавателите на територията на община Разлог. 

Поради изложените съображения ОИК – Разлог, приема, че е 

налице използване на публичен административен ресурс, въпреки че 

няма директни призиви за подкрепа на същия кандидат. Така 

изложените изводи могат да бъдат потвърдени и от обстоятелството, 

че въпросното печатно издание се разпространява в рамките на 

предизборната кампания, като ОИК – Разлог, правилно е приела в 

решението си  като основателна тази част от подадената жалба от 

кандидата за кмет на община Разлог и е разпоредила да се спре 

издаването на печатното издание.  
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По така изложената фактическа обстановка ви предлагам 

следното решение: отхвърля жалбата на Местна коалиция СДС-

ВМРО БНД, представлявана от Л…….. Т……….. и Г……. К…….. и 

от И….. Г……., за временно изпълняващ длъжността кмет на 

община Разлог срещу Решение № 111-МИ от 13.10.2023 г. на 

Общинска избирателна комисия – Разлог, като неоснователна и 

потвърждава същото решение на ОИК- Разлог. 

Колеги, предлагам автокорекция – да бъде отхвърлена 

жалбата на временно изпълняващия длъжността кмет на община 

Разлог като неоснователна и жалбата на Местна коалиция СДС-

ВМРО БНД, представлявана от Л……. Т……… и Г…….. К……… , 

да бъде оставена без разглеждане.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

и предложения има ли по проекта на решение така, както го 

предложи  господин Ципов с измененията? Няма. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

Решението е с № 2718-МИ от 19.10.2023 г.  

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви за сведение 

поредния е-mail, препратен ни от е-mail-адрес „Избори@БГ“, по 

който е-mail ЦИК няма абсолютно никаква компетентност. 

Входящият му номер е МИ-04-02-65 от 19.10.2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, най-напред докладвам сигнал 

от общинското ръководство на Политическа партия ГЕРБ в община 

Родопи. Сигналът, който според мен повече прилича на жалба, но 

сигнал да кажем – така е озаглавен – за разпечатване на агитационен 

материал. Твърдението е за агитационен материал на един от 
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кандидатите и надписът „Купуването и продаването на гласове е 

престъпление“ заема по-малко от 10 на сто от лицевата площ на 

агитационния материал. Входящият му номер е МИ-10-187 от 

13.10.2023 г.  

Аз предлагам този сигнал да го оставим с протоколно 

решение без разглеждане по една друга причина. Причината е, че 

сигналът е адресиран и към Общинска избирателна комисия - 

Родопи, и ОИК – Родопи, го е разгледала и е удовлетворила този 

сигнал със свое решение от 14.10.2023 г., поради което няма смисъл 

ние да го разглеждаме, струва ми се, или да го приемем за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Това, което 

докладвахте, го докладвате за сведение? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Да, за сведение го докладвам. 

Докладвам писмо с вх. № МИ-23-67 от 13.10.2023 г. Писмото 

е от Националната агенция за приходите. В него се съобщава сигнал 

за данъчно нарушение. Става дума за платен достъп до фейсбук-

страница. 

Сигналът е изпратен и до Сметната палата освен до 

Централната избирателна комисия и аз го докладвам за сведение, 

защото регулацията върху социалните мрежи не е в рамките на 

правомощията на Централната избирателна комисия. А освен това 

сигналът е изпратен до Сметната палата. 

Още един сигнал докладвам за сведение. Сигналът е от  

господин  Симон Милков, автор и журналист от Информационна 

агенция „Безпартиен БГ“. Той подава сигнал, в който споделя 

информация за опити за купуване на гласове, който е изпратен с 

копие до Централната избирателна комисия, а всъщност е изпратен 

до всичко правоохранителни институции – Министерството на 

вътрешните работи, Главна прокуратура, Национална агенция за 

приходите и Областна дирекция на МВР и Районна прокуратура – 

Велико Търново. 

Затова мисля, че в случая Централната избирателна комисия 

няма и на кого да го препрати по компетентност. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка четвърта. 

 Госпожо Георгиева, заповядайте за регистрация на 

анкетьори. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, постъпило е заявление с 

вх. № 3 от 18.10.2023 г. от „Изследователски център Тренд“ ООД, 

представлявано от Д………. А…….. Г……..0, чрез Д……. Д……….. 

В…… за регистрация като агенция, която ще извършва проучване 

„на изхода“ (exit-poll) в изборния ден в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

състояние на Агенцията по вписванията, инструкция (методика) за 

извършване на проучване „в изборния ден, списъци, съдържащи 

имената, единния граждански номер на 404 анкетьори, списък на 

общините, в които ще бъде извършено проучване в изборния ден, 

както и номерата на избирателните секции, извън които ще се 

осъществява анкетирането, като списъците са представени както на 

хартиен, така и на технически носител, кратка презентация на опита 

на дружеството за провеждане на социологически проучвания  и 

пълномощно от Д………. Г……. в полза на Д……….. В…….. 

Извършена е проверка на предложените лицата, която 

установява, че 374 лица от тях отговарят на изискванията на 

Изборния кодекс и на наше Решение № 2609-МИ от 06.10.2023 г., а 

за 30 лица са установени несъответствия. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да реши: регистрира 

„Изследователски център Тренд“ ООД като агенция, която ще 

извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Регистрира като анкетьори предложените от агенцията 374 

упълномощени лица съгласно приложен списък към решението. 

На регистрираните анкетьори да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Решението е с № 2719-МИ от 19.20.2023 г.  

Заповядайте, госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви да одобрим 

и текста на писмо до социологическата агенция, с който ги 

уведомяваме за установеното несъответствие на 30 лица, 

предложени като анкетьори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме писмото. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам писмо от 

Илия Горанов с вх. № МИ-00-169 от 19.10.2023 г., с което ни 

уведомява, че в системата cik.iz – bg.net е подадена заявка от 

Общинска избирателна комисия – Харманли, с което искат 

заличаване на кандидат въз основа на Решение № 109-МИ от 

17.10.2023 г. 

Очевидно Общинската избирателна комисия – Харманли, не 

се е запознала с писмото на ЦИК от 16.10.2023 г., с което указваме 

корекции в системата да се извършват само по указание на ЦИК. 

Така че извърших проверка. Разпечатала съм Решение № 109-

МИ на Общинската избирателна комисия – Харманли. С него е 

заличена регистрацията на Н……… С……… К…… като кандидат за 

общински съветник, регистриран под № 5 в листата на Коалиция 

„Граждани за общината“ и ви предлагам на това основание да 



58 
 

изпратим писмо до "Информационно обслужване" АД да извършат 

необходимата корекция. 

Писмото е във вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам писмо с вх. № МИ-

00-168 от 19.10.2023 г. от "Информационно обслужване" АД, с което 

ни информират, че въз основа на по-рано днес изпратено писмо са 

заличили в системата кандидата под № 20 на Партия „Възраждане“ 

Д……. М……….. П…….., който е заличен с Решение № 167-МИ от 

Общинска избирателна комисия – Карлово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, връщаме се 

на точка първа от дневния ред. 

 Госпожо Солакова, заповядайте в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от община Провадия сме 

получили писмо с мотивирано искане за увеличение на тиража на 

бюлетините в едно кметство.  

Предлагам ви да изпратим заявка до Печатницата на БНБ с 

копие до министъра на финансите с искане за увеличаване на 

тиража. Прилагаме генерираните номерации на бюлетините 

съгласно приложението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с получения 

график за транспортиране на ролките със специализирана хартия 

предлагам да изпратим писмо до Печатницата на БНБ с копие до 

министъра на вътрешните работи за одобряване на приложения 

график за експедиране. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева);  против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с организацията 

на приемането на протоколите в общинските избирателни комисии 

предлагам да изпратим писмо до кмета на Столична община госпожа 

Йорданка Фандъкова с копие до министъра на вътрешните работи, 

директора на Главна дирекция „Национална полиция“ и директора 

на Столична дирекция на МВР с искане за осигуряване на паркинга, 

както и мерки по движението около сградата, периметъра за 

пристигащите автомобили от общинските избирателни комисии и 

придружаващите ги моторни превозни средства на МВР. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме изпращането на писмото. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за утре, петък, 20.10.2023 г. 

от 10,30 ч. 

Благодаря ви. 

 

(Закрито в 17,45 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

Камелия Нейкова 

 

СЕКРЕТАР:  

Севинч Солакова  

 

 

 

Стенограф: 

Виолета Тасева 

 

Божидарка Бойчева 

 


